

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traité et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 2001
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2001
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1981

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 2001

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1981	1997	I. Nos. 33863-33911 II. No. 1198
--------------------	-------------	---

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 25 June 1997 to 30 June 1997*

	<i>Page</i>
No. 33863. Spain and Lebanon: Agreement on the reciprocal promotion and protection of investments. Signed at Madrid on 22 February 1996.....	3
No. 33864. Spain and United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: Exchange of letters constituting an agreement concerning the symposium on the effects of the multimedia electronic communication (information super-highway) regarding the protection of copyrights and other holders of rights and their consequences on the economic and cultural development (Madrid 11-14 March 1996). Paris, 7 February 1996 and Madrid, 4 March 1996.....	31
No. 33865. Brazil and Chile: Cooperation Agreement on cooperation between the diplomatic academies of the two countries. Signed at Brasilia on 25 March 1996.....	33
No. 33866. Brazil and Bolivia: Agreement on exemption from taxes in respect of the implementation of the Brazil-Bolivia gas pipeline project. Signed at Brasilia on 5 August 1996	45
No. 33867. Brazil and Germany: Exchange of notes constituting an agreement on the project "Subsistence Fishing Planning", supplementary to the Basic Agreement on technical cooperation. Brasilia, 29 January 1997	57

*Traité et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traité et accords internationaux
enregistrés du 25 juin 1997 au 30 juin 1997*

Nº 33863. Espagne et Liban : Accord relatif à la promotion et à la protection réciproques des investissements. Signé à Madrid le 22 février 1996 Nº 33864. Espagne et Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : Échange de lettres constituant un accord relatif au colloque sur les effets de la communication électronique multimédia (autoroutes de l'information) en matière de protection des droits d'auteur et autres titulaires de droits et leurs conséquences sur le développement économique et culturel (Madrid 11-14 mars 1996). Paris, 7 février 1996 et Madrid, 4 mars 1996 Nº 33865. Brésil et Chili : Accord de coopération entre les académies diplomatiques des deux pays. Signé à Brasília le 25 mars 1996 Nº 33866. Brésil et Bolivie : Accord relatif à l'exonération fiscale concernant l'exécution du projet de gazoduc Brésil-Bolivie. Signé à Brasília le 5 août 1996 Nº 33867. Brésil et Allemagne : Échange de notes constituant un accord relatif au projet « Planification de la pêche de subsistance », complémentaire à l'Accord de base relatif à la coopération technique. Brasília, 29 janvier 1997 	Pages 31 33 33 45 57
---	-------------------------------------